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Aanwezig zijn: Edwin Dodde Voorzitter 
                          Eddy Zuur Secretaris 
                          Mark Pietersen Competitieleider  
Afwezig met kennisgeving zijn: Robert Meek Algemeen Bestuurslid. 
                                                        Salmon Renyaan Algemeen Bestuurslid.  

Leden Aanwezig: Harry Garrelds en Roland v d Meer.  

Ria Bakker personeelslid officemedewerker. 

 

1ste Opening Voorzitter. 
Edwin opent de vergadering en heet allen welkom. Edwin merkt op dat er maar 2 
leden aanwezig zijn.  

2de Vaststellen van de notulen ALV 11-06-2015. 
Er staat in de notulen Ronald v d Meer maar moet zijn Roland v d Meer, dit wordt 
gecorrigeerd.  
Lubbe de Jong moet zijn Lubbert de Jong dit wordt ook gecorrigeerd. 

De notulen worden vastgesteld en ondertekend door Edwin en Eddy. 

3de Jaar verslag voorzitter.  
Het bestuur is sinds de vorige ALV ongewijzigd gebleven.  
Harry Garrelds regelt dit seizoen de DOGD Ranking.  Helaas is de opkomst nog niet 
echt geweldig.  

De vrijwilligers opkomst is ook niet geweldig, het is heel moeilijk om vrijwilligers te 
krijgen.  

 



Er zijn tot nu toe geen tuchtzaken geweest.  
Het leden bestand is wel toegenomen.  
Edwin vindt het jammer dat er af en toe door leden niet de normen en waarden 
handteren.  

Naast de Ranking Toernooi en de Nieuwsjaar Toernooi hebben we dit jaar ook een 
NDB Ranking gehad. Hendrik Tooren heeft deze bij de Heren gewonnen, eindelijk 
weer eens een Groninger.  
Omdat het Toernooi goed was verlopen heeft de DOGD hiervoor €1000,00 mogen 
ontvangen van de NDB.  

De jeugd loopt nog steeds achter en we hebben nog geen jeugd coördinator.  

De NDB is bezig om meer individuele competities op tezetten naast de reguliere 
competitie.  Men moet denken aan een singlecompetitie en koppel competitie. 
Edwin heeft zich aangemeld voor deze onderzoekgroep van de NDB en is 
uitgenodigd.  

4de Verkiezing Kascommissie.  
Geen aanmeldingen 
5de Verslag Tuchtcommissie> 
Geen verslag, zijn geen gevallen geweest. 
6de Verkiezing Tuchtcommissie> 
Harry Garrelds denkt erover na. 
7de Ingekomen stukken. 
Geen ingekomen stukken.  

8ste Verkiezing Voorzitter en Secretaris. 
Er wordt gestemd door de aanwezigen voor verlening van Eddy als Secretaris.  
Eddy blijft aan als Secretaris. 
Er wordt gestemd door de aanwezigen voor verlenging van Edwin als Voorzitter.  
Edwin blijft aan als Voorzitter.  

Edwin en Eddy danken de aanwezigen.  

9de NDB.  
De NDB is een pad ingeslagen en is nu op de goede weg. 
De NDB is gestopt met de gesprekken met de PDC, dit onderdruk van de BDO.  



De BDO heeft gezegd dat mocht de NDB doorgaan met gesprekken de deur dicht 
gaat voor leden die aan BDO Toernooien mee willen doen.  

Simon Timmer gaat zo goed als zeker een functie bekleden bij de WDF, hij is 
gevraagd door het huidige bestuur. En is al ad-intrim aan het werk bij de WDF. 

We hebben nog niets meer gehoord over de Amateur & Jeugd Trofee 

Er wordt al gezegd dat de BDO het niet gaat redden van de PDC, de BBC gaat nu 
ook al PDC-toernooien uitzenden.  

De Dutch Open is weer geweest, er waren veel Groningers. Hendrik Tooren is 
geëindigd bij de laatste 8. Hij verloor van Martin Adams. 

10de Rondvraag. 

Ria geen. 
Roland vraagt of er geen verslag van de Competitieleider moet zijn?? Mark geeft 
als antwoord dat dit alleen moet bij een voorjaars ALV. 
Harry geen. 
Mark geen. 
Eddy geen. 
Edwin geen.   

 

 

 


